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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2014. január 29-én. 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Nebehaj, Rudolfné Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Szivek Péter képviselők, 

Gaál Lajos polgármester 

 

Gaál Lajos polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy 

a megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 6 fő, az ülés határozatképes.  

Gaál Lajos polgármester: Ismerteti a napirendet: 

 

1. Képviselői vagyonnyilatkozatok 

2. Beszámoló az ÉDV Zrt tevékenységéről 

3. Az önkormányzat 2014. évi költségvetése I. forduló 

4. Vállalkozói találkozó előkészítése 

5. Fogorvos beadványa 

6. Haszonbérleti kérelmek 

7. Kara József Zoltán és Kara József Zoltánné beadványa 

8. Hulladékgazdálkodási rendelet módosítása 

9. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett napirendet elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 1/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1. Napirendi pont 

Képviselői vagyonnyilatkozatok 

 

Radovics Istvánné Ügyrendi és Vagyonnyilatkozat-tételi Bizottság elnöke: Bár a határidő 

még nem telt el, vagyonnyilatkozatát minden képviselő leadta, formailag megfelelő módon. 

 

2. Napirendi pont 

Beszámoló az ÉDV Zrt. 2013. évi munkájáról 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: A településen a vezetékes ivóvíz 

szolgáltatását és a csatornahálózat üzemeltetését egyaránt cégünk végzi. A településen a 

víziközmű szolgáltatás folyamatos és biztonságos volt. Az értékesített víz minőségét évi 12 

alkalommal ellenőriztük, mely ellenőrzés kiterjedt a víztároló medencékre és különböző 

hálózati pontokra. A levett vízminták alapján megállapítható, hogy egész évben a 

szabványban megfelelő, jó minőségű ivóvizet szolgáltattunk. Ezt biztosította az, hogy évente 

két alkalommal elvégeztük a víztárolók és a teljes hálózat mosatását, fertőtlenítését, illetve 

ezzel egyidejűleg a tűzcsapok, szerelvények javítását, szükség szerinti cseréjét. A 

hibaelhárításokat folyamatosan végeztük. A hibák jellege miatt elkerülhetőek voltak a 
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nagyobb területet érintő vízhiányok. A meghibásodások alapvetően a bekötővezetékek 

szerelvényeinél, illetve a gerincvezetéknél következtek be. Csomópont felújítást végeztünk 

Iskola, Hunyadi, Széchenyi, Petőfi utcában. 2013 augusztusában befejezésre került az Iskolai 

utcai partfalomlás következtében leszakadt vízvezeték hálózat kiépítése.  

Szennyvízágazat: 

2013. évben 49.941m3 szennyvizet vezettünk el Kesztölc területén, ebből 48.548m3 

lakossági, 1.393m3 pedig ipari szennyvíz volt. Csatornabekötéssel rendelkező fogyasztási 

helyek száma 896 db, az összes fogyasztási hely 72,5%-a. Szükség szerint végezzük a 

szennyvízcsatorna hálózat mosatását, illetve folyamatosan végezzük a gerincvezetékek 

karbantartását. Az átemelőket havonta egyszer karbantartási céllal tisztítjuk. Az elmúlt évben 

11 dugulást, 134 szivattyúdugulást hárítottunk el. A településen jelenleg 8 db 

szennyvízátemelő üzemel. A szennyvíztisztító telepen a légbevitel felújítása, szivattyúk 

cseréje, felújítása történt meg. E költségek 38%-át, 1.381.179, - Ft+ÁFA összeget 

(vagyonarányos rész) számoltuk el a szennyvíz bérleti díj terhére. A csatornahálózaton 

821.918,-Ft+ÁFA-t a szivattyú felújításokra, 361.001,-Ft+ ÁFA összeget vagyonértékelésre 

(2012. évről áthúzódó költség) fordítottunk. A Jószerencsét úti átemelő gépészeti felújítását 

112.741,-Ft + ÁFA, a végátemelőben vezérlő szekrény cseréjét 959.290,-Ft + ÁF A értékben 

végeztünk el. A 2013. évben a szennyvíztisztító telepen hatósági ellenőrzés nem történt a 

helyszínen, az önellenőrzések során a szennyvízminta határérték feletti NH4 + szennyeződést 

három esetben mutatott (tizenkét ellenőrzésből).A házi átemelők üzemeltetésében pozitív 

változás történt. A 2013. év végén történt törvényi változás alapján 2014. február 28-ig át 

lehet venni üzemeltetésre, akik jelentkeznek. Aki ilyen eszközzel rendelkezik, annak írásban 

kell jeleznie szándékát. Mihelyt ez megtörténik, 15 napon belül a vízmű jelentkezik, 

megkeresi a fogyasztót. Felmérik a jelen állapotot, a körülményeket s onnantól kezdve 

működik a hibajelzésre történő javítás. Mihamarabb jelentkezzen, aki át akarja adni. Fontos a 

paraméterek rögzítése.  

Szivek Péter képviselő: Milyen költséggel jár a fogyasztó részére az átadás? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Nem jár költséggel, de csak akkor, 

ha nincs szándékos rongálás. A rendszer működtetéséhez szükséges energia betápot is meg 

kell majd vizsgálni, ekkor 2 megoldás van: vagy önálló energiabetáp kerül kiépítésre, vagy 

költség visszatérítés.  

Radovics Istvánné képviselő: A kintlévőségek több évre visszamenőleg vannak? Van-e 

szociális ár? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: 0- ra gazdálkodunk , erre nincs 

lehetőségünk, ha egyeseknek csökkentenénk , a többiekét kellene növelni. 

Simonek Antal képviselő: Milyen vizet kapunk? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Csak karsztvizet. 

Simonek Antal képviselő: Leányváron fúrtak kutat. Azt nem lehet használni? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Tisztán nem alkalmas, csak keverve 

lehetne. Vannak olyan összetevői, melyek határérték felett vannak. Ahhoz, hogy fogyasztásra 

alkalmas legyen, kezelni kellene, drágulna a szolgáltatás. Inkább a tokodit veszik, mert az 

kezelés nélkül is alkalmas.  

Kochnyák Sándor képviselő: Milyen a szennyvíztisztító állapota? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Az állapot nem jó, de használható. 

Időnként szükség van felújításra. Felújítás, karbantartás külön kategória. 

Nebehaj Rudolfné képviselő: Kapacitás növelés esetén még használható? Ha a faluban 

mindenki rákötne? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Információi szerint igen. Van a 

településnek olyan része, ahol nem is lehet rákötni. Ha az oxigén bevitelt növelem, a hatásfok 

növekszik, ezek a lehetőségek még rendelkezésre állni.  
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Simonek Antal képviselő: Vegyi vagy biológiai a lebontás? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Mint a természetben, biológiai, csak 

egy kicsit megnöveljük a folyamat gyorsaságát. Ebben az esetben az oxigén csodákra képes. 

A telepen a legnagyobb veszély a belvíz.  

Simonek Antal képviselő: Önök erre nem tudnak pályázaton pénzt nyerni? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Keressük ezt, de egyenlőre nincs a 

felújításra pályázat.. 

Gaál Lajos polgármester: Vis maior: tavaly úgy egyeztünk meg, hogy a katasztrófa alapból 

megy.  

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: A vízműnek nincs vis maoir alapja. 

Csak az önkormányzatnak van ilyen lehetősége. Új gerincet kellett lefektetni. A KP vezetéket 

egyben le lehet fektetni, de a KPE cső illesztékekkel van csatlakoztatva, ha ez sérült valahol, 

később okozhat meghibásodást. 

Gaál Lajos polgármester: Ezt én értem, de miért most jelentkezik ez a számla. Már tavaly 

tavasszal lezárult a projekt. Év végén le lett zárva minden. 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: A szennyvíz költségekkel év végén 

szoktunk elszámolni, de nem a vízszolgáltatással. 

Gaál Lajos polgármester: A telepről: többször megvizsgáltattuk, minden szakembernek az 

volt a véleménye, hogy Dorogra kellene bekötni. Ennek a fajlagos költsége sokkal nagyobb 

lenne, mint a dorogi. Van-e arra lehetőség, hogy a dorogi rendszerre kössünk. 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Még mindig nincs rendben a dorogi 

szolgalmi jogi helyzet. Addig nem lehet rákötni. A telepet így is fent kell tartani. 

Gaál Lajos polgármester: A Magdolna völgyi is tisztítatlanul jön, erről tudnak? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Igen 

Szivek Péter képviselő: Meddig működhet a telep? Mindenképpen arra kellene gondolni, 

hogy Dorog csatlakozzunk? 

Rotbauer Zsolt ÉDV Zrt gazdasági vezető: Nem biztos, hogy az a gazdaságos, ha 

becsatlakoznak. Erre már készített költség kimutatást.  

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: A fajlagos költségek vizsgálata azt 

mutatja, hogy az amortizáció miatt nagyobb Dorogon a fajlagos költség. 

Kochnyák Sándor képviselő: A dorogiak mennyit fizetnek? 

Botos Tamás az ÉDVZrt. Dorogi Üzemének vezetője: Nem lehet összehasonlítani. Ott 

egységnyi területre több fogyasztási hely jut. 

Gaál Lajos polgármester: Köszöni a beszámolót. Azt el kell mondania, hogy a Vízmúvel 

nagyon jó az ügyfélszolgálati kapcsolat. 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata az ÉDV Zrt. beszámolójának elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az ÉDV Zrt, 2013. évi beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3. Napirendi pont 

Az önkormányzat 2014. évi költségvetése I. forduló 
Gaál Lajos polgármester: A most csak beterjesztett költségvetés nagy vonalakban 

tartalmazza a lehetséges bevételeket és a szükséges kiadásokat. A következő pénzügyi 

bizottsági ülésen még szükség van finomításokra. 
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Radovics Istvánné képviselő: Nem találtam a könyvtár támogatását. Az most nincs? 

Kissné Dinnyés Szilvia: Van, de nem önálló szakfeladatként, hanem a Művelődési Ház 

költségvetésében. 

Gaál Lajos polgármester: A mozgókönyvtári ellátást, melyet a kistérség működtetett, 

megszüntették, így most a megyei könyvtár vette át a koordináló szerepet. A könyvtárra 

költhető több mint 1 M Ft-ot rajtuk keresztül igényelhetjük. Ez az összeg tartalmazza a 

könyvállomány gyarapítását és az eszközbeszerzést. Ennek keretében fogunk idén vásárolni 

színes lézernyomtatót, számítástechnikai eszközöket, székeket. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy egyet értenek-e a javaslattal, hogy az önkormányzat 2014. évi 

költségvetését tárgyalja újra a Pénzügyi Bizottság, s a februári ülésen kerüljön elfogadásra? 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodó: Kéri figyelembe venni, hogy március elején már a 

költségvetési információs rendszerben kell rögzíteni a költségvetést, tehát olyan időpontban 

kerüljön sor az elfogadásra, hogy legyen idő a véglegesítésre is. 

Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a képviselőket, hogy a kolléganő javaslatának figyelembe 

vételével együtt a javaslatot elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata a 2014. évi költségvetésről 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza a Pénzügyi Bizottságot, hogy tárgyalja meg a 

költségvetést és a következő testületi ülésre javaslataival együtt terjessze a testület elé. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. február 19. 

 

4. Napirendi pont 

Vállalkozói találkozó 

Gaál Lajos polgármester: Minden évben megrendezzük a vállalkozók, illetve a segítők 

találkozóját, ahol egyben meg is köszönjük nekik az önzetlen munkát. A találkozó 

időpontjának február 28-dikát javasolja. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az időpontot elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata a vállalkozók és segítők találkozójának időpontjáról 
Kesztölc Község Képviselő-testülete 2014. február 28-án tartja a vállalkozók és segítők 

találkozóját. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. február 28. 

 

5. napirendi pont 

Fogorvos beadványa 

Gaál Lajos polgármester: Javasolja, hogy csak a rendelő után fizesse a rezsit. Alacsony a 

forgalom a rendelőben, sajnos az emberek csak akkor mennek fogorvoshoz, ha nagy a baj. 

Prevenciót csak keveset kell alkalmaznia.  

Radovics Istvánné képviselő: Nem lenne igazságos, ha a teljes rezsit átvállalnák.   

Gaál Lajos polgármester: Kidolgoztatja, és a testület elé terjeszti.  
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Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata a fogorvos kérelméről 
Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a polgármester a fogorvos kérelme pénzügyi 

kimunkálásával. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. február 28. 

 

6. Napirendi pont 

Haszonbérlet 

6.1. Zaj János 

Gaál Lajos polgármester: Ez a pince az óvodánál van, korábban már bérelte kérelmező, 

aztán felhagyott vele. A korábbi bérleti díj 1000.-Ft/év. Most mennyi legyen? 

Simonek Antal képviselő: Az óvodának nem kell? Nem használják? 

Gaál Lajos polgármester: Az óvoda eddig sem használta. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Egy egységes díjat kellene megállapítani a 

pincék bérlete esetén. Többször előfordult, hogy pincét kértek bérbe. Dolgozza ki a Pénzügyi 

Bizottság a mindenkire egyaránt alkalmazható díjat s utána döntsön a testület. 

Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslatot elfogadják-e? 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata Zaj János kérelméről 
Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a Pénzügyi Bizottságot, hogy dolgozza ki az 

önkormányzati pincék bérbeadásának feltételeit, bérleti díját és terjessze elő a következő 

testületi ülésre. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. február 28. 

 

6.2. Velmovszki Elemér 
Gaál Lajos polgármester: Kérelmező eddig is bérelte a területet, javasolja, hogy a 

továbbiakban is kapja meg. 

Nebehaj Rudolfné képviselő: Mit jelent a folytatás? Milyen áron, mert az előző szerződés 

alacsonyabb árral volt megkötve, mint amit most alkalmazunk. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Az önkormányzati ingatlanok bérbeadásáról 

született egy képviselő-testületi határozat, most azt kell alkalmazni. 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata Velmovszki Elelmér ingatlan-bérbeadási kérelméről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete bérbe adja Velmovszki Elemér (Kesztölc, Szabadság tér 

6.) kérelmező részére a kesztölci 0215/15 hrsz.-ú 10646 m2 területű, szántó besorolású 

ingatlant évi 1.-Ft/m2 áron 10 évre. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. február 28. 
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6.3 Bujtor Lajosné 

Gaál Lajos polgármester: Bujtorné is bérelte a területet, javasolja, hogy a továbbiakban is 

kapja meg. 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata Bujtor Lajosné ingatlan-bérbeadási kérelméről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete bérbe adja Bujtor Lajosné (Kesztölc, Szabadság tér 30.) 

kérelmező részére a kesztölci 4677 és 4578 hrsz.-ú, összesen 2302 m
2
 területű, szántó 

besorolású ingatlant évi 1.-Ft/m2 áron 10 évre. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. február 28. 

 

6.4. Chalupa János Attila 

Gaál Lajos polgármester: Kérelmező is bérelte a területet, javasolja, a bérlet 

meghosszabbítását. 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 9/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata Chalupa János Attila ingatlan-bérbeadási kérelméről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete bérbe adja Chalupa János Attila (Kesztölc, Szabadság tér 

26.) kérelmező részére a kesztölci 0215/11 hrsz.-ú, 2489 m
2
 területű, szántó besorolású 

ingatlant évi 1.-Ft/m
2
 áron 10 évre. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. február 28. 

 

7. Napirendi pont 

Kara József Zoltán és Kara József Zoltánné beadványa 

 

Gaál Lajos polgármester: Mint ahogy már a Pénzügyi Bizottsági ülésen is tárgyaltuk, 

kérelmemmel fordult az Önkormányzathoz Kara József és felesége, hogy bérbe vennék a 

Községi Klub utcafronti részét. Terveikben egy hangulatos cukrászda, alkoholmentes kávézó 

kialakítása és működtetése szerepel. Jelenleg arról kellene dönteni, hogy szándékozik-e a 

testület bérbe adni a kért helyiséget? 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 10/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata Kara József és Kara Józsefné ingatlan-bérbeadási kérelméről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete bérbe kívánja adni Kara József és Kara Józsefné részére 

a Községi Klub első két helyiségét cukrászda kialakítására. A megvalósítás részletei, a 

bérbeadás feltételei külön tárgyalás keretében kerülnek pontosításra.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. február 28. 
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8. Napirendi pont 

A települési szilárd hulladék gyűjtéséről, szállításáról és a fizetendő díj mértékéről szóló 

15/2007.(XI.28.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről  

 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Tavaly nyár közepén a Dorogi Többcélú 

Társuláshoz átadásra került a hulladékszállítás. Ezzel az önkormányzat átadta a feladatot a 

társulásnak. Ott lebonyolódott a közbeszerzési eljárás, s 2014. január 1-től a Vertikál Kft. 

végzi a közszolgáltatást. Így az önkormányzat rendeletalkotási kötelezettsége megszűnik, de 

ezt a jogkört át kell adni Dorognak. Ezzel kapcsolatban két feladat van, az egyik, hogy 

hatályon kívül kell helyezni az erről szóló önkormányzati rendeletet, a másik, hogy később 

határozatban meg kell bízni Dorog Város Képviselő-testületét, hogy a tárgyban alkosson 

rendeletet.  

Gaál Lajos polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a tárgyban előterjesztett, rendeletet 

hatályon kívül helyező rendeletet elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendelet fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 1/2014. (I.31.) önkormányzati 

rendelete a települési szilárd hulladék gyűjtéséről, szállításáról és a fizetendő díj 

mértékéről szóló 15/2007.(XI.28.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről 

 

9. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Gaál Lajos polgármester: 2013.december 12-én a Nemzetgazdasági Minisztérium 

munkatársaival egyeztettük a Kesztölci Logisztikai Beruházási terület (60 ha) művelési ágból 

való kivonásával kapcsolatos feladatokat.  A minisztérium felvállalta, hogy az anyagot 

előkészíti kormányülésre. Várhatóan január második fele, február eleje a tárgyalás várható 

időpontja. Rendben lezajlottak az adventi vasárnapok rendezvényei. A lakosság körében 

nagyon népszerű, a jövőben is igényt tartanak rá. 2014-ben várhatóan 4 adventi vasárnapi 

rendezvényünk lesz. December 16-án tájékoztattam Tállai András államtitkár urat gazdasági 

helyzetünkről, működési költségünk fedezetére kértem támogatást. A MÜKI pályázatunkat 

ugyan elutasították, de saját keretből kaptunk 7,9 MFt működési támogatást. December 17-én  

Kochnyák Sándor képviselő úrral átadtuk és beüzemeltük az Idősek Napközi Otthona 

lakóinak az önkormányzat ajándék televízióját. Két alkalommal vettem részt a Kesztölc SE 

vezetőségi ülésén. Ezúton is köszönetet mondok Kara Dániel úrnak, hogy felvállalta az 

egyesület és a labdarúgón szakosztály működésének stabilizálását, személyes 

közreműködésével és szakmai tanácsaival támogatja a megújuló vezetőséget. Az ünnepek 

után kaptam bejelentést, hogy ismeretlen tettesek megrongálták az egészségház tetejét és 

betörték a gyermekorvosi rendelő ablakát. A rendőrség napokon belül elfogta az elkövetőket, 

akik beismerték, hogy a hivatal udvar felőli külső ablakát is betörték. Január 16-án a Duna 

Palotában részt vettem az Önkormányzati Fórumon, ahol többek között Tállai András 

államtitkár úr adott tájékoztatást a 2014.évi támogatásokról és a forráshiányos 

önkormányzatoknak nyújtandó segítségről. Tájékoztatása alapján a MÜKI 2014.évi 

szempontjai várhatóan január végén, február elején jelenik meg a webes tájékoztató felületen. 

Január 17-én a képviselőkkel részt vettünk Felsőkirályiban a helyi CSEMADOK 50. 

borversenyén és az azt követő bálon. Január 22-én a Magyar Kultúra Napján nyitottuk a XII. 
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Lélekvirágok kiállítást, ahol községünk lakói mutathatták be alkotásaikat.  Ezt követően 

köszöntöttem a Művelődési Ház – IKSZT – Könyvtár dolgozóit e jeles nap alkalmából. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 10/A/2014. (I.29.) KKÖKt. 

határozata a két ülés között történtekről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a két ülés között történtekről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos polgármester megköszönte a részvételt és az ülést 

bezárta. 

 

 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester                jegyző  


